
Zápis ze schůze ze dne 21. 10. 2022 
 
Schůzi zahájil starosta SDH Březová Miroslav Lukáš, přivítal bývalého starostu města Březová 
Miroslava Boudu. 
Přítomno 24 členů, schůze je usnášení schopná. 
 
Program: 

1. Navýšení členských příspěvků MH 
2. Shromáždění představitelů SDH 
3. Diskuse 

Ad 1 
Na návrh Tomáše Katzera schůze jednohlasně odsouhlasila navýšení členských příspěvků 
z původních 350 Kč na 450 Kč. Návrh byl jednohlasně odsouhlasen. 
 
Ad 2 
V listopadu 2022 se bude konat shromáždění představitelů SDH. Navrhnuti byli: Ondřej 
Martínek, Petr Prokop a Lenka Marková, náhradnicí byla stanovena Jana Pivarčiová. Návrh 
jednohlasně přijat. 
 
Ad 3 
Ve volné diskusi si jako první převzal slovo, toho času již bývalý starosta Miroslav Bouda, který 
poděkoval našemu SDH a JSDH za spolupráci v uplynulých letech.  
Schůze byla ukončena v 19:30. 
 
 
Zapsal: Ondřej Martínek 
 
………………………… 
 
 
Ověřil: Miroslav Lukáš 
 
………………………… 


